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	Alex Unique

(rus)

Человек – контраст.
Желание созидать в двух различных направлениях пришло к нему с мыслями о безграничной свободе его творчества. Играя Deep и Electro, он все шире открывал перед собой мир двух незыблемых граней House музыки. Взаимно дополняя друг друга, внутри Алекса они сливались в одно монолитное целое. И это единство целенаправленно и необратимо начало заявлять о своей уникальности.

Он увлекся электронной музыкой в 2004 году, одновременно с началом активной тусовочной жизни. Первую пластинку ему подарил один знакомый ди-джей. Пожалуй, эта пластинка и послужила отправной точкой в формировании коллекции  музыки и вкуса начинающего ди-джея. Его диджейская деятельность началась на вечеринках друзей и в кафе, а зимой 2006 года свершилось его первое выступление на «большой публике». Побывал резидентом Indigo, где успел отыграть вместе с DJ Electric, Fish, Ogarev, Los’ь, e.t.c…

Его выступления отличаются мелодичностью и удивительным чувством танцпола. 
Музыкальное обаяние и умное звучание - это позиция, с которой не поспоришь…
(eng)
The Persons - a contrast.

The Desire to create in two different directions came to him with thought about boundless liberty his creative activity. Playing Deep and Electro, he all broader opened world two firm verges House music’s before itself. Mutually complementing each other, inwardly Alex they met in one monolithic integer. And this unity goal-directed and inconvertible begins to declare about its unique.

He began be interested by electronic music in 2004, simultaneously with beginning of the active club life. The First vinyl plate he has presented one familiar deejay. Probably, this plate and has served the starting point in shaping the collections of the music and taste beginning deejay. His deejay activity began on evening party friends and in cafe, but in winter 2006 was made his first appearance on "big public". Played in many club Jaroslavl. Visitted the resident “Indigo” nightclub, where has haved time to play together with DJ Electric, Fish, Ogarev, Los'ь, e.t.c
His(its) appearances differ the melodiousness and amazing feeling of a dancefloor.

The Music charm and clever sound - a position, with which will not argue…




